

2019 年中欧物流、信息化、管理和服务科学博士生院暑期学校招募公告

简介

2019 年中欧物流、信息化、管理和服务科学博士生院暑期学校是由西班牙加泰罗尼亚理工大学与北京交通大学联合承办，旨在结合两校在物流和管理科学领域的优势，促进学科整合，创新博士培养模式。中欧博士生院暑期学校已经连续成功举办 4 届（见附录 A），通过为学员提供高水平的学术讲座、多样化的学术研讨和丰富的文化交流体验，建立物流、信息化、管理和服务科学前沿的国际学术交流平台。

2019 中欧博士生院暑期学校基本信息

- 学科领域：物流、信息化、管理和服务科学
- 活动安排：见附录 B.
- 时间：2019 年 7 月 26 日至 8 月 4 日
- 地点：美国马里兰大学
- 主办方：北京交通大学，西班牙加泰罗尼亚理工大学
- 协办单位：马里兰大学
- 中欧博士生院与 LISS'2019 和 IEIS'2019 组委会达成协议，所有学员都可以免费参加两个国际会议（LISS'2019 和 IEIS'2019）的所有主题演讲和研讨会，从而享有与本领域一流学者深入学习与交流的机会。

申请条件与要求

- 申请人应为全日制在读博士研究生
- 申请人研究领域限于物流与供应链管理、信息管理与信息系统、管理科学与工程领域（或以上学科的交叉领域）
- 申请人需提交其科研工作的简介或摘要
- 每位申请人需在暑期学校的研讨会上进行 40 分钟左右的科研工作汇报

待遇

- 北京交通大学为学员提供活动期间的食宿费用，即餐饮和酒店费用
- 学员自己承担国际旅费（包括签证费、保险费）

联系信息

- 联系人：陈玥博士，邮箱：18113039 @ bjtu.edu.cn，手机和微信：15000695879

A great chance of international exchange is coming!

Doctoral Consortium of Sino-EU Doctoral School for Logistics, Information, Management, and Service Science

Introduction

The doctoral consortium of **Sino-EU Doctoral School for Logistics, Information, Management and Service Sciences (SEDSLISS)** is one of work from **SEDSLISS** between Universitat Politècnica de Catalunya Barcelona Tech (UPC) and Beijing Jiaotong University (BJTU) to promote discipline integration and innovate doctoral training mode, with the advantages of both Universitat Politècnica de Catalunya Barcelona Tech (UPC) and Beijing Jiaotong University (BJTU) in fields of logistics and management science.

The doctoral consortium, having been through 4 successful consecutive years (see Appendix A), aims to establish a platform of international academic exchange on the cutting edge of logistics, information, management and service sciences, by providing the participants with top academic lectures, varieties of seminars, multicultural experience, etc.

Key information of the doctoral consortium in 2019

- **Scope:** Cutting edge of logistics, information, management and service sciences
- **Program:** See appendix B
- **Time:** July 26 - August 4, 2019
- **Place:** University of Maryland, America
- **Sponsor:** Beijing Jiaotong University, UPC
- **Co-organizer:** University of Maryland

Additional Benefit

- All the participants enjoy a free access to the keynote speeches and regular workshops of two international conferences (LISS'2019 and IEIS'2019), thanks to the established agreements between the doctoral consortium and the committees of LISS'2019 and IEIS'2019, which would enable participants to closely touch the cutting-edge thoughts of distinguished masters and develop deep communication with them.

Enrollment Targets and Requirement

- **Enrollment targets:** Full-time Ph. D students
- **Requirement:**
 - ✧ The applicants are limited to those focusing on topics in the fields (or intersectional fields) of logistics and supply chain, information management and system, management science and engineering.
 - ✧ The applicant should submit an abstract describing his work for exchange.
 - ✧ Every applicant is expected to give a 40-minute talk on his recent innovative work in the series of student seminars.

Attractive Preferential Treatment

- Beijing Jiaotong University provides the participants with a generous exemption of the total accommodation expense, i.e., the food and hotel cost.
- The participants only need to pay the travel cost for themselves (including the cost of visa and insurance).

Contact Information

- **Contact:** Dr. YueChen, 18113039@bjtu.edu.cn

Appendix B

Program of the doctoral consortium in 2019

	Date	Time	Activity
Maryland	7/26/2019	9:00-11:30	Opening Ceremony
		11:30-14:00	Break
		14:00-16:00	Registration
	7/27/2019	9:00-11:30	Lectures in LISS 2019 and IEIS 2019
		11:30-14:00	Break
		14:00-18:00	Lectures in LISS 2019 and IEIS 2019
	7/28/2019	9:00-11:30	Lectures in LISS 2019 and IEIS 2019
		11:30-14:00	Break
		14:00-18:00	Lectures in LISS 2019 and IEIS 2019
	7/29/2019	9:00-11:30	Student seminar
		11:30-14:00	Break
		14:00-16:00	Student seminar
	7/30/2019	Free Time	
	7/31/2019	9:00-11:30	Lectures from UPC: Qualitative comparative analysis with fuzzy sets
		11:30-14:00	Break
		14:00-16:00	Lectures from UPC: Literature reviews vs Systematic Reviews
	8/1/2019	9:00-11:30	Student seminar
		11:30-14:00	Break
		14:00-16:00	Student seminar
	8/2/2019	9:00-11:30	Lectures from UPC: Text mining for social science
		11:30-14:00	Break
		14:00-16:00	Lectures from UPC: Designing a Research Project
	8/3/2019	9:00-11:30	Student seminar
		11:30-14:00	Break
		14:00-16:00	Student seminar
	8/4/2019	Closing Ceremony	